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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Mieszkańcy informują mnie, że na nowym cmentarzu brakuje ławek, gdzie można usiąść i
odpocząć, a ze względu na kurs autobusów, trzeba stać i czekać na powrót około 1 godziny, proszę
o informacje, kiedy takie ławki mogą być zainstalowane?
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